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§ 17   

Föreningslivets tillgång till gymnastiksalar 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande om föreningslivets tillgång till 

gymnastiksalar. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 
 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

23 maj 2016, dnr 2.6.3-3673/2016. 

 

Idrottsförvaltningen och utbildningsförvaltningen beskriver i 

ärende arbetet med att tillgängliggöra stadens gymnastiksalar för 

föreningslivet. Förvaltningarna lämnar också förslag i 

tjänsteutlåtandet på förutsättningar, rutiner och 

ansvarsförhållanden som ska förtydliga och förenkla arbetet.  

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts gemensamt av idrottsförvaltningens 

utvecklingsavdelning och utbildningsförvaltningens avdelning 

för ekonomi och styrning. SISAB har medverkat i 

projektgruppen och bidragit med information och synpunkter 

under framtagandet av tjänsteutlåtandet. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 

tjänsteutlåtande om föreningslivets tillgång till 

gymnastiksalar. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  

 
Särskilt uttalande 

Cecilia Brinck m.fl. (M), Sigrid Rydell Johnson (L) och John 

Kåberg (C) anmälde ett särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Stadens fastigheter ska ses som gemensamma resurser, detta 

gäller även skolornas lokaler. Tillgången på lokaler är ett stort 

problem såväl för föreningsidrotten som för Kulturskolan och 

därför är det bra att berörda förvaltningar nu hittat fungerande 

samverkansformer för att tillgängliggöra skolans lokaler utanför 

skoltid.  Vi delar bedömningen att det är viktigt att installera 

kodlås på fler skolor samt att öka ersättningen till de skolor som 

öppnar sina lokaler för föreningslivet. Det är viktigt att skolorna 
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får ersättning som täcker de faktiska kostnaderna och också för 

de merkostnader som uppstår till följd av ökat slitage. Minst lika 

viktigt är att utbildningsförvaltningen har en fungerande dialog 

med de skolor som idag inte upplåter sina skollokaler till 

föreningslivet, detta för att få klarhet i varför de inte vill vara 

med.  

 

Men det är också viktigt att utbildningsförvaltningen och SISAB 

planerar smart när nya skolor byggs. Det finns idag flera 

exempel på nybyggda skolor där idrottshallen ligger mitt i 

skolan och därmed är svåråtkomlig för föreningslivet. Vi menar 

att utbildningsnämnden i sin beställarroll ska bli bättre på att 

placera skolidrottssalarna med direkt access utifrån. Vidare bör 

man också eftersträva att vid nybyggnation av skolor samt vid 

renoveringar alltid undersöka möjligheterna att bygga fullstora 

idrottshallar, detta bör då ske i dialog med idrottsnämnden och 

fastighetsnämnden. 

 
Ersättaryttrande  

Christian Carlsson (KD) hänvisade till det särskilda uttalande 

gemensamt från Moderaterna, Liberalerna och Centerpartiet. 

 

 


